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Nagyon szép 4 évet tölthettem el a Paksi Vak Bottyán Gim-

náziumban. A barátságok, amelyek kialakultak, még mindig 

tartanak, ezért nagyon szerencsésnek érzem magam. Most 

kezdem a 4. évet a BME energetikai mérnök szakán, 

ami nagyon jó döntés volt, nem lesz gondom a ké-

sőbbi elhelyezkedéssel. A megfelelő alapokat, ami-

vel elindultam ezen a pályán, a matek- és fizikaórák-

nak köszönhetem. Nagyon sokat adtak nekem a gimnázi-

umi évek, az érettségire való felkészülésen kívül még nagyon 

sok hasznos dolgot tanultam, amit kamatoztathatok az életben. Ezúton is szeretném 

megköszönni a tanáraimnak a kiváló munkájukat! 


